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PROTOKÓŁ nr I/2014 

z obrad I Sesji Rady Miasta Lędziny VII Kadencji 

odbytej w dniu 27.11.2014 r. 

w Sali Obrad Urzędu ul. Lędzińska 55  

 

Ad 1.  

 
Radny Senior Pan Tadeusz Kowalczyk na podstawie art. 20 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.          

(tj. Dz. U. z 2013 r. poz. 594 i 1318 oraz 2014 r. poz. 379 i 1072) otworzył 1 Sesję Rady Miasta VII 

kadencji słowami: 

 
OTWIERAM I SESJĘ RADY MIASTA LĘDZINY  VII KADENCJI 

 

Następnie przywitał radnych i zaproszonych gości w osobach:  

- Burmistrza Miasta Pana Wiesława Stambrowskiego, 

- Zastępcę Burmistrza Miasta Pana Marka Bania, 

- Sekretarz Miasta Panią Alicję Bobiec,  

- Skarbnik Miasta Panią Dorotę Przybyła, 

oraz  Panią mecenas Wiolettę Wołek – Reszka. 

 

Radny Senior poinformował, iż zgodnie z listą obecności na sali znajduje się  14 radnych, co 

stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Postanowienie Komisarza Wyborczego w Katowicach z dnia 25 listopada 2014 roku w sprawie 

zwołania pierwszej sesji nowo wybranej Rady Miasta Lędziny stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

Ad 2. 

WRĘCZENIE RADNYM ZAŚWIADCZEŃ O WYBORZE 

 

Radny senior zwrócił się do Pani sekretarz Alicji Bobiec o odczytanie informacji dotyczącej 

wręczenia radnym zaświadczeń o wyborze. Zaświadczenie Miejskiej Komisji Wyborczej stanowią 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Sekretarz Miasta działając jako Pełnomocnik Wyborczy poinformowała, iż zaświadczenia                     

o wyborze na radnego w dniach 24 i 25.11.2014 r. otrzymały następujące osoby: 

- Koziol Aleksander, Kostyra Tomasz, Kula Arkadiusz, Handy Hubert, Fojcik Ewa, Mastalerz 

Magdalena, Sinder Halina, Ostrowska Elżbieta, Urbańczyk Edward, Rudol Zdzisław, Gondzik 

Janusz, Kowalczyk Tadeusz, Wysocka Anna, Kolny Karol i Kwoka Tomasz. 

 
Ad 3.  

ZŁOŻENIE ŚLUBOWANIA RADNYCH RADY MIASTA LĘDZINY 

 
Następnie Radny Senior poprosił wszystkich o powstanie i wprowadzenie sztandaru Miasta 

Lędziny.  

Sztandar wprowadzono. 

Kolejno radni złożyli ślubowanie powtarzając za Radnym Seniorem słowa roty: 

 

 „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” 
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Następnie Radny Senior zwrócił się do radnego Zdzisława Rudola o odczytanie w porządku 

alfabetycznym nazwisk radnych w celu złożenia uroczystego ślubowania. Poinformował radnych, 

że po słowie „Ślubuję” można wypowiedzieć słowa „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Wszyscy radni złożyli ślubowanie. 

 

 
Ad 4. 

WYBÓR PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIASTA VII KADENCJI 

 

Radny Senior wyjaśnił, iż zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym Rada Gminy 

wybiera ze swego grona przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności, co 

najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.  

 
Wobec powyższego proszę o zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Radna Ewa Fojcik zgłosiła kandydaturę radnej Elżbiety Ostrowskiej. 

Radna Elżbieta Ostrowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 
Następnie Radny Senior zwrócił się z prośbą o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji 

Skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowanie. 

 

Do prac w Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni następujący radni: Kostyra Tomasz, Arkadiusz 

Kula, Kolny Karol. Radni wyrazili zgodę na swój udział w pracach Komisji Skrutacyjnej. 

 

Następnie Radny Senior ogłosił 10 minut przerwy w celu przygotowania kart do głosowania oraz 

ukonstytuowania Komisji Skrutacyjnej. 

 

Po przerwie sztandar Miasta Lędziny został wyprowadzony, a Komisja  Skrutacyjna rozdała karty 

do głosowania oraz sprawdziła czy przygotowana urna jest pusta.  

 

Następnie Pani mecenas Wioletta Wolek – Reszka przedstawiła sposób głosowania. 

Poinformowała, że wybór Przewodniczącego rady Miasta jest głosowaniem tajnym bezwzględną 

większością głosów, czyli co najmniej 8 głosów „za”. Na karcie znajduje się jeden kandydat przy 

którym należy dokonać skreślenia. Jeżeli krzyżyk przy kandydacie nie zostanie postawiony będzie 

to oznaczało, że Państwo się wstrzymujecie lub jesteście przeciwko. 

 

Następnie Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie. Radny Senior ogłosił 10 minut 

przerwy celem przeliczenia głosów oraz sporządzenia protokołu z przeprowadzonego głosowania. 

 

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z przeprowadzonego tajnego 

głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta VII Kadencji w dn. 27 listopada 

2014 roku. Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Radny Senior stwierdził, iż na stanowisko Przewodniczącego Rady Miasta VII Kadencji została 

jednogłośnie wybrana radna Elżbieta Ostrowska. 

 

Radny Senior zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie tytułu i numeru 

uchwały. 

Uchwała nr I/1/14 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Lędziny VII Kadencji 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Radny Senior oddał prowadzenie dalszej części obrad Przewodniczącej Rady Miasta radnej 

Elżbiecie Ostrowskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta radna Elżbieta Ostrowska podziękowała szanownym radnym za 

okazane zaufanie i wybraniem jej na tą zacną funkcję Przewodniczącej Rady Miasta. 

 
Następnie na podstawie § 28 Statutu Gminy Lędziny, Przewodnicząca złożyła wniosek                         

o wprowadzenie do porządku obrad następujących punktów: 

Pkt 5. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miasta VII Kadencji. 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Stałych Rady Miasta 

 

Tym samym pkt. 5 porządku obrad przed zmianą, po zmianie staje się pkt. 8. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych z zapytaniem: kto z radnych jest za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad?  

„za” - 14 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0 głosów.  

 

Wniosek rozszerzający porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.    

Następnie została ogłoszona 10 min. Przerwa. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Miasta udzieliła głosu Sekretarz Miasta Pani Alicji Bobiec. 

 

Sekretarz Miasta udzieliła wyjaśnień w kwestii liczebności radnych. Ustawowy skład Rady Miasta 

Lędziny wynosi 15 osób. Na dzień dzisiejszy radnych zaprzysiężonych zostało 14. Jest to 

spowodowane faktem, że Pani Magdalena Mastalerz zrzekła się swojego mandatu w okręgu nr 6. 

Na podstawie ustawy Kodeks wyborczy, wybory uzupełniające w tymże okręgu zostaną 

przeprowadzone po otrzymaniu od Komisarza Wyborczego stosownego postanowienia. Wybory 

uzupełniające muszą się odbyć w terminie 3 miesięcy od dnia wygaśnięcia mandatu. 

 
Następnie przystąpiono do realizacji pkt. 5 porządku obrad. 

  

 
Ad 5.  

WYBÓR WICEPRZEWODNICZĄCYCH RADY MIASTA VII KADENCJI 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatur radnych do 

sprawowania funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Lędziny. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zgłosiła kandydaturę radnych Zdzisława Rudol i Edwarda Urbańczyk. 

 

Następnie zapytała kandydatów czy wyrażają zgodę do kandydowania.  

Radny Zdzisław Rudol wyraził zgodę , radny Edward Urbańczyk również wyraził zgodę. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta ogłosiła 10 min. przerwę w celu przygotowania kart do 

głosowania. 

 

Po przerwie Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania, następnie sprawdziła czy 

przygotowana urna jest pusta.  

 

Przewodnicząca wyjaśniła, że głosowanie odbywa się na radnego Zdzisława Rudola.  
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Po przeprowadzeniu głosowania Przewodnicząca Rady Miasta ogłosiła przerwę celem przeliczenia 

głosów oraz sporządzenia protokołu z przeprowadzonego głosowania. 

 

Następnie zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokółu                               

z przeprowadzonego tajnego głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

VII Kadencji w dn. 27 listopada 2014 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z przeprowadzonego głosowania. Radny 

Zdzisław Rudol otrzymał 14 głosów, protokół z komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej na prośbę Przewodniczącej Rady Miasta odczytał 

uchwałę nr I/2/14 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Lędziny VII Kadencji z 

dnia 27 listopada 2014 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że drugie w kolejności głosowanie odbędzie się na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta radnego Edwarda Urbańczyka. Następnie zwróciła się do 

Komisji Skrutacyjnej by rozdała karty do głosowania.   

 

Po przeprowadzeniu głosowania Przewodnicząca Rady Miasta ogłosiła przerwę celem przeliczenia 

głosów oraz sporządzenia protokołu z przeprowadzonego głosowania. 

 

Następnie zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokółu                               

z przeprowadzonego tajnego głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

VII Kadencji w dn. 27 listopada 2014 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z przeprowadzonego głosowania. Radny 

Edward Urbańczyk otrzymał 14 głosów, protokół z Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej na prośbę Przewodniczącej Rady Miasta odczytał 

uchwałę nr I/3/14 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Lędziny VII Kadencji                               

z dnia 27 listopada 2014 r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 
Ad 6. 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYBORU CZŁONKÓW KOMISJI REWIZYJNEJ 

 
Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do Pani mecenas o przedstawienie sposobu głosowania. 

 

Mecenas Wioletta Wołek-Reszka wyjaśniła, iż w pierwszej kolejności należy zgłaszać kandydatów 

do członkostwa w Komisji Rewizyjnej w tym kandydata na przewodniczącego tejże komisji. 

Głosowanie będzie jawne czyli przez podniesienie ręki przy każdym z kandydatów.   

W pierwszej kolejności wybrany zostanie przewodniczący Komisji Rewizyjnej, a następnie 

pozostali członkowie. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się o zgłoszenie propozycji radnych do sprawowania funkcji 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Radna Ewa Fojcik zgłosiła kandydaturę radnego Tomasza Kostyry. 

Randy Tomasz Kostyra wyraził zgodę. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta  w wyniku braku innych kandydatów podała pod głosowanie 
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kandydaturę radnego Tomasza Kostyry. 

„Za” – 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 1 głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów na członków 

Komisji Rewizyjnej. 

 

 Radna Ewa Fojcik zgłosiła kandydaturę radnego Aleksandra Koziol. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie.  

 Radny Zdzisław Rudol zgłosił kandydaturę radnego Karola Kolnego. Radny Karol Kolny 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Radna z sali zgłosiła kandydaturę radnego Arkadiusza Kula. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 Radna z sali zgłosiła kandydaturę radnego Edwarda Urbańczyka. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 Radny Zdzisław Rudol zgłosił kandydaturę radnego Huberta Handego. Radny Hubert Handy 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie kolejno kandydaturę każdego z radnych:  

Aleksander Koziol: „za” - 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 1 głosów. 

Karol Kolny: „za” - 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 1 głosów. 

Arkadiusz Kula: „za” - 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 1 głosów. 

Edward Urbańczyk: „za” - 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 1 głosów. 

Huberta Handego: „za” - 13 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 1 głosów. 

 
Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do Wiceprzewodniczącego o odczytanie uchwały.  

Uchwała nr I/4/2014 w sprawie wyboru członków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta VII Kadencji               

z dnia 27.11.2014 r., została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

 
Ad 7. 

PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYBORU CZŁONKÓW KOMISJI STAŁYCH 

RADY MIASTA 

 
Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się o zgłoszenie propozycji radnych do sprawowania funkcji 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Samorządności 

 

Radny z Sali zgłosił kandydaturę radnej Ewy Fojcik. Radna wyraziła zgodna kandydowanie. 

 

Innych kandydatów nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod 

głosowanie kandydaturę radnej Ewy Fojcik: „za” – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących się – o głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów na członków 

Komisji Budżetu, Finansów i Samorządności. 

 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Edward Urbańczyk zgłosił kandydaturę Przewodniczącej 

Rady Miasta Elżbiety Ostrowskiej. Przewodnicząca wyraziła zgodę. 

 Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Ostrowska zgłosiła kandydaturę radnego Edwarda 

Urbańczyka. Radny wyraził zgodę. 

 Radny z sali zgłosił kandydaturę radnego Janusza Gondzika. Radny wyraził zgodę. 
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 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zdzisław Rudol zgłosił kandydaturę radnej Haliny Sinder. 

Radna wyraziła zgodę.  

 Radny z sali zgłosił kandydaturę radnej Anny Wysockiej. Radna wyraziła zgodę. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie kandydatury radnych, którzy 

odpowiednio otrzymali głosów:  

 

Elżbieta Ostrowska: „za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

Edward Urbańczyk: „za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

Janusz Gondzik: „za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

Halina Sinder: „za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

Anna Wysocka: „za” – 14 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów do 

sprawowania funkcji Przewodniczącego Komisji Handlu, Usług, Komunikacji, Ładu i Porządku 

Publicznego 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Edward Urbańczyk zgłosił kandydaturę radnego Arkadiusza 

Kulę. Radny wyraził zgodę.  

 

Innych kandydatów nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod 

głosowanie kandydaturę radnego Arkadiusza Kuli: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, 

„wstrzymujących się” – 0  

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów na członków 

Komisji Handlu, Usług, Komunikacji, Ładu i Porządku Publicznego. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Edward Urbańczyk zaproponował kandydatury: 

radnego Aleksandra Koziola, radnej Elżbiety Ostrowskiej i radnej Ewy Fojcik. Radni wyrazili 

zgodę na kandydowanie.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta zgłosił kandydaturę radnego Tadeusza Kowalczyka. Radny 

wyraził zgodę.  

 Radna z sali zgłosiła kandydaturę radnej Haliny Sinder. Radna wyraziła zgodę. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie kandydatury radnych, którzy 

odpowiednio otrzymali głosów:  

  

Aleksander Koziol: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0  

Elżbieta Ostrowska: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0  

 

Ewa Fojcik: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0  

Tadeusz Kowalczyk: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0  

Halina Sinder: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0  

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów do sprawowania 

funkcji Przewodniczącego Komisji ds. Infrastruktury 

 

 Radna z sali zgłosiła kandydaturę radnego Tomaszka Kwoki. Radny wyraził zgodę. 

 

Innych kandydatów nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod 

głosowanie kandydaturę radnego Tomasza Kwokę: „za” – 13 głosów, „przeciw” - 0, 
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„wstrzymujących się” – 1 głos.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów na członków 

Komisji ds. Infrastruktury. 

 

 Radna Ewa Fijcik zgłosiła kandydatury radnych: Arkadiusza Kula, Tomasza Kostyry i 

Aleksandra Koziol. Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

 Radny z sali zgłosił kandydaturę radnego Karola Kolnego. Radny wyraził zgodę. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie kandydatury radnych, którzy 

odpowiednio otrzymali głosów:  

 

Arkadiusz Kula: „za” – 13 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 1 głos.  

Tomasz Kostyra: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos.  

Aleksander Koziol: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos.  

Karol Kolny: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos.  

Zdzisław Rudol: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów do sprawowania 

funkcji Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Rekreacji, Ochrony Zdrowia            

i Opieki Społecznej 

 

 Radny z sali zgłosił kandydaturę radnego Edwarda Urbańczyka. Radny wyraził zgodę. 

 

Innych kandydatów nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod 

głosowanie kandydaturę radnego Edwarda Urbańczyka: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, 

„wstrzymujących się” – 0 głos.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów na członków 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Rekreacji, Ochrony zdrowia i Opieki Społecznej. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta zgłosił kandydaturę radnego Huberta Handego. Radny 

wyraził zgodę.  

 Radna z sali zgłosiła kandydaturę radnej Anny Wysockiej. Radna wyraziła zgodę. 

 Radni z sali zgłosili kandydaturę radnego Janusza Gondzika. Radny wyraził zgodę.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Zdzisław Rudol zgłosił kandydaturę radnej Elżbiety 

Ostrowskiej. Radna wyraziła zgodę. 

 Przewodnicząca Rady Miasta zgłosiła kandydaturę radnego Tomasza Kwoki. Radny wyrazi 

zgodę.  

 Radna z sali zgłosiła kandydaturę radnego Zdzisława Rudola. Radny zgody nie wyraził.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie kandydatury radnych:  

Hubert Handy: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos 

Wysocka Anna: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos 

Gondzik Janusz: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos 

Elżbieta Ostrowska: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos 

Tomasz Kwoka: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos 

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów do sprawowania 

funkcji Przewodniczącego Komisji ds. Ochrony Środowiska. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta zgłosił kandydaturę radnego Janusza Gondzika. Radny 
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wyraził zgodę. 

Innych kandydatów nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod 

głosowanie kandydaturę radnego Janusza Gondzika: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, 

„wstrzymujących się” – 0 głos.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów na członków 

Komisji ds. Ochrony Środowiska. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady radny Edward Urbańczyk zgłosił kandydatury radnych: Tomasz 

Kostyra, Ewa Fojcik. Radni wyrazili zgodę. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Zdzisław Rudol przedstawił kandydaturę radnego 

Tadeusza Kowalczyka. Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 

 Radny z sali zgłosił kandydaturę radnej Anny Wysockiej. Radna wyraziła zgodę.  

 Radna z sali głosiła kandydaturę radnego Huberta Handego. Radny wyraził zgodę. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie kandydatury radnych:  

Tomasz Kostyra: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos.  

Tomasz Kwoka: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos.  

Ewa Fojcik: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos.  

Tadeusz Kowalczyk: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos.  

Anna Wysocka: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos.  

Hubert Handy: „za” – 14 głosów, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” – 0 głos.  

 

Przewodnicząca  Rady Miasta zwróciła się  do Wiceprzewodniczącego Rady Miasta o odczytanie 

uchwały w sprawie wyboru członków Komisji Stałych Rady Miasta. 

 

Uchwała nr I/5/2014 w sprawie wyboru członków Komisji Stałych Rady Miasta VII Kadencji               

z dnia 27.11.2014 r., została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

 

Ad 8.  

ZAKOŃCZENIE 

 
Następnie Przewodnicząca Rady Miasta zamknęła obrady następującymi słowami: 

 

ZAMYKAM OBRADY I SESJI RADY MIASTA VII KADENCJI 

 

 

Liczba załączników: 10 

 

W tym nagranie z przebiegu obrad posiedzenia sesyjnego na płycie CD, które stanowi integralną 

część protokołu. 

Załączniki są dostępne do wglądu w Biurze Rady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła 

Mariola Kaiser 

 

Obradom przewodniczyła 
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